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Abstract (en)
The machine has two superposed turrets (1, 2) in eccentric position with respect to each other, and on which punch and die groups are placed. A
rotary body (19) and a pinion (20) are incorporated in a holder (21) that tilts with respect to an axis (22) of a U-shaped unit (47). The pinion remains
coupled or uncoupled with respect to its engagement with supports (13, 14) of the respective groups, according to gyroscopic arrangement.

Abstract (fr)
Améliorations apportées a une machine a poingonner comprenant deux tourelles rotatives (1 et 2) superposées sur lesquelles sont respectivement
incorporés des groupes porte-poingons (13) et des groupes porte-matrices (14), des dispositifs (15 et 16) respectifs étant prévus pour commander
lesdits groupes (13 et 14) en rotation de sélection des poingons et des matrices de travail, lesquels dispositifs (15 et 16) sont incorporés en montage
gyroscopique de basculement pour assurer un couplage et un découplage par engrénement par rapport aux groupes porte-poingons (13) et aux
groupes porte-matrices (14), respectivement. <IMAGE>
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